



ဘဝအကြောင်းသုံးသပ်စရာ

ငွေကြေး

အဘယ်ကြောင့်

အမြဲတမ်းမလုံလောက်ရတာပါလဲ။



ငွေကြေး

အဘယ်ကြောင့်

အမြဲတမ်းမလုံလောက်ရသနည်း။

နောက်ထပ် တစ်ဒေါ်လာတည်းပါ

ခေတ်သမိုင်းတစ်လျှောက် ချမ်းသာကြွယ်ဝဆုံး သူများထဲတွင် တစ်ယောက်အပါအဝင်ဖြစ်သော အမေရိကန် ဘီလီယံနာ John D. Rockefeller အားတစ်ခါက “ငွေဘယ်လောက်ဆိုရင် လုံလောက် မလဲ” ဟုမေးမြန်းခဲ့ရာ၊ သူက “နောက်ထပ် တစ်ဒေါ်လာတည်းပါ” ဆိုသည့် ပြောစမှတ်တွင် သည့်အဖြေကို ပေးခဲ့သည်။

မှန်ပေစွ။ ကျွန်ုပ်တို့ထဲတွင် နောက်ထပ် တစ်ဒေါ်လာ ထပ်မလိုချင်သူ မည်သူရှိသနည်း။ ဤအတိုင်းဆိုလျှင် ကျွန်ုပ်တို့အားလုံးသည် ဝင်ငွေ၊ စုဆောင်းထားသည့်ငွေကြေး မည်မျှပင်ရှိနေပါစေ လုံလောက်သည်ဟု မည်သည့်အခါမှ ထင်မှတ်လေ့ မရှိသကဲ့သို့ဖြစ်နေသည်။ အမြဲတမ်းလိုလို ပေးဆောင် ရမည့်အခွန်အခများ၊ ဝယ်စရာခြမ်းစရာများ၊ နောက်ထပ်စုဆောင်းစရာများ တိုး၍သာ များလာ သည်။ စားဝတ်နေရေး၊ သွားရေးလာရေးစသည့် အခြေခံလိုအပ်ချက်များအတွက် ငွေကြေးဖူလုံစွာ ရှိနေသည့်တိုင် သားသမီးများ၏ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေးအတွက် အရေးပေါ် ဆေးကုသမှု စရိတ်၊ အငြိမ်းစားယူပြီးနောက်အသုံးစရိတ်စသည့်

အနာဂတ်အရေးအတွက် လိုအပ်သော ငွေကြေးကို ကြိုတင်စုဆောင်းထားရန် လိုအပ်သည်။

သို့နှင့် ကျွန်ုပ်တို့အားလုံးသည် ပိုမိုစုဆောင်းနိုင်ရေးအတွက် ပိုမိုရုန်းကန်ရှာဖွေရတော့သည်။ အလုပ်ကို အချိန်ပိုလုပ်ခြင်းဖြင့် အပိုင်ငွေရှာခြင်း၊ ဆိုင်များကို အချိန်တိုး၍ဖွင့်လှစ်ခြင်း၊ သို့မဟုတ် အခြားအချိန်ပိုင်း အလုပ်တစ်ခုခု ဝင်လုပ်ခြင်း စသည်ဖြင့် ရှာဖွေစုဆောင်းရသည်။ ကုန်စည်ဈေးကွက်တွင် ပိုမိုရင်းနှီးမြှုပ်နှံခြင်း၊ သို့မဟုတ် အသုံးအစွဲချွေတာခြင်းဖြင့် ဝင်ငွေထွက်ငွေမျှတအောင် ကြိုးစားဆောင်ရွက်ကြရသည်။

အဘယ်ကြောင့် ကျွန်ုပ်တို့ ထိုသို့လုပ်ဆောင်နေကြပါသနည်း။ လိုအပ်ချက်များပြည့်စုံအောင်ဖြည့်ဆည်းပေးစရာများစွာရှိသောကြောင့် ဖြစ်သည်။ ကိုယ်တိုင်နှင့် ကိုယ့်မိသားစု စားသောက်ရေး၊ လုံခြုံစွာနေထိုင်နိုင်ရေးနှင့် မိဘများကို ကြည့်ရှုစောင့်ရှောက်ရေးတို့အတွက် ဖြစ်သည်။ မိသားစုဝင်တစ်စုံတစ်ယောက် ရုတ်တရက် ဖျားနာခြင်း၊ အကြောင်းကြောင်းကြောင့် အလုပ်လက်မဲ့ဖြစ်သွားနိုင်ခြင်းတို့အတွက် ငွေကြေးကြိုတင်စုဆောင်းထားရန် လိုအပ်သည်။ အခြေခံအားဖြင့်ဆိုရသော် ဘဝရှင်သန်ရန်လိုအပ်သလို ငွေကြေးဆိုင်ရာ စိတ်ချလုံခြုံမှုရှိရန်အတွက်လည်း လိုအပ်သည်။

ကျွန်ုပ်တို့ကိုယ်တိုင်လည်း ကိုယ်ပိုင်လိုအပ်ချက်များရှိနေသည်။ မိမိကြိုးပမ်းလုပ်ဆောင်မှု၏ အသီးအပွင့်များကို ကျေနပ်ခံစားလိုသည့် သဘာဝကြောင့်ပင် ဖြစ်သည်။ မိသားစုအားလပ်ရက် အပန်းဖြေခြင်း၊ အရသာရှိသောအစားအသောက်များသုံးဆောင်ခြင်း၊

သို့တည်းမဟုတ် ဝါသနာပါရာ တစ်ခုခုလုပ်ဆောင်ခြင်း စသည်တို့အားဖြင့် ဘဝကိုပြည့်စုံကျေနပ်နှစ်သက် လိုကြသည်။

ထိုမျှမက ကျွန်ုပ်တို့တွင် ပြင်းပြသောဆန္ဒများလည်းရှိသည်။ ကိုယ်တိုင်နှင့် သားသမီးများအတွက် ကောင်းမွန်သောအနာဂတ်ကိုတည်ဆောက်လိုသည်။ ကားကြီးကြီးနှင့် အိမ်ကြီးကြီး သို့မဟုတ် ကိုယ်ပိုင်လုပ်ငန်းတည်ထောင်ရန် အိမ်မက်များရှိသည်။ သားသမီးများကို ပျော်ရွှင်စိတ်ချရသောအနာဂတ်ဘဝပိုင်ဆိုင်နိုင်ရေးအတွက် အကောင်းဆုံးပညာရေးကို သင်ကြားပေးလိုသည်။

စိတ်မကောင်းစရာမှာ ထိုလိုအပ်ချက်များက ကျွန်ုပ်တို့အပေါ် ဖိစီးမှုများစွာ သက်ရောက်စေခြင်းကို ကျွန်ုပ်တို့အားလုံးခံစားနေရသည်။ ရှည်လျားသော အလုပ်ချိန်က ကျွန်ုပ်တို့ကို ပင်ပန်းစေသကဲ့သို့ ကုန်ကျစရိတ်တောင်းခံလွှာများကလည်း အစဉ်မပြတ် ပူပန်စရာများဖြစ်ရုံမက တဖြည်းဖြည်းလျော့လာသော ဘဏ်စာရင်းသည်လည်း ကျွန်ုပ်တို့မည်မျှအားစိုက်ထုတ်ကြိုးစားနေပါစေ မည်သည့်အခါမျှ လုံလောက်မှုမရှိကြောင်း ဖော်ပြနေသည်။

တစ်ခါတစ်ရံ ထိုဖိစီးမှုများက အသက်တာ၏ အခြားသောအစိတ်အပိုင်းများ-ကျွန်ုပ်တို့၏အပြုအမူတန်ဖိုးထားမှု၊ အခြားသူများနှင့်ပေါင်းသင်းဆက်ဆံရေး စသည်တို့အပေါ် သက်ရောက်သွားလေ့ရှိသည်။ သားသမီးများအတွက် အချိန်ပေးမှုနည်းလာပြီး ငွေကြေးသုံးစွဲမှုအလေ့အကျင့်များနှင့် ပတ်သက်၍ အချင်းများလာသည်။ လုပ်ငန်းခွင်ရာထူးနေရာအတွက်

လုပ်ဖော်ကိုင်ဖက် အချင်းချင်း အကြိတ်အနယ်ဖြစ် လာသည်။ ပြိုင်ဆိုင်လာကြသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ပြည့်စုံခြင်းကို ရှာဖွေရင်း စိုးရိမ်ပူပန်မှုများဖြင့်သာ အဆုံးသတ်နေကြသည်။

ကျွန်ုပ်တို့သည် အဘယ်ကြောင့် ကျေနပ်တင်းတိမ်

ကျွန်ုပ်တို့သည် ပြည့်စုံခြင်းကို ရှာဖွေရင်း ပူပန်မှုများဖြင့်သာ အဆုံးသတ်နေ ကြသည်။

မှုမရှိနိုင်သနည်းဟု စဉ်းစား မိကြပါသလား။ ဘာပဲ လုပ်လုပ် တစ်ဒေါ်လာ လောက်တော့ လိုနေသေး တယ်ဟု ဖြစ်နေပါသလား။ ငွေကြေးသည် ကျွန်ုပ်တို့ ၏ လိုအပ်ချက်များ အားလုံးအတွက် အဖြေ

ဖြစ်နေပါသလား။

ငွေကြေးသည် ကမ္ဘာကြီးကို လည်ပတ်စေ သလား သို့မဟုတ် ၎င်းသည်...

လက်တွေ့ကျကျ စဉ်းစားကြရအောင်။ ငွေကြေး အားဖြင့် များစွာသောပြဿနာများကို ဖြေရှင်းနိုင် ရုံမက အနည်းဆုံးတော့ အချို့သောပျော်ရွှင်မှုများကို ဝယ်ယူရနိုင်သည်။

ငွေကြေးဖြင့် အစားအသောက်၊ နေစရာအိမ်၊ ကား၊ ဆေးဝါး စသည်တို့ကို ဝယ်ယူနိုင်သည်။ အားလပ်ရက်များအတွက် သုံးရန်နှင့် ဇိမ်ခံပစ္စည်းများ အတွက်ပေးချေနိုင်သလို ဖျားနာမှု၊ အဆင်မပြေမှု တစ်ခုခု မထင်မှတ်ပဲဖြစ်လာပါကလည်း စုဆောင်း ထားသည့်ငွေရှိပါက လုံခြုံမှုကို ပေးစွမ်းနိုင်သည်။

သားသမီးများ၏ပညာရေးအတွက် ပေးချေခြင်း
အားဖြင့် သူတို့၏အနာဂတ်ပိုမိုကောင်းမွန်ရေးကို
မျှော်လင့်နိုင်သည်။

သို့သော်လည်း ငွေကြေး၏စွမ်းဆောင်နိုင်ခြင်း
တွင်လည်း အကန့်အသတ်ရှိသည်။ ငွေကြေးဖြင့်
မဆောင်ရွက်နိုင်သောလိုအပ်မှုများ ရှိသလို၊ မဖြည့်
ဆည်းနိုင်သော လိုအပ်များလည်း ရှိသည်။ ဒဏ်ရာရ
နာကျင်နေသောနှလုံးသားကို မကုစားနိုင်သလို
ပျက်စီးသွားသောဆက်ဆံရေးကိုလည်း ပြန်ဆက်၍
မရပါ။ စစ်မှန်သောအဖော်ပြုခြင်းနှင့် မေတ္တာကို
ဝယ်ယူ၍မရနိုင်။ သေဆုံးသွားသူများကို ပြန်ရှင်လာ
အောင် မလုပ်နိုင်။ သားသမီးများကို အကောင်းဆုံး
ပညာရေးနှင့် အရပ်များဝယ်ပေးနိုင်သော်လည်း သူတို့
နှင့်အကျွမ်းဝင်အောင် မလုပ်ပေးနိုင်။ ဇိမ်ခံပစ္စည်းများ
ဝယ်ယူနိုင်သော်လည်း ဘဝတွင် အထီးကျန်ခြင်းနှင့်
အဓိပ္ပာယ်မဲ့ခြင်းများကို ခံစားရသည်။ ငွေကြေးသည်
ကာလတိုပျော်ရွှင်ခြင်းနှင့် စိတ်လှုပ်ရှားမှုများကို
ယူဆောင်ပေးနိုင်သော်လည်း ရေရှည် ပျော်ရွှင်ခြင်းနှင့်
တင်းတိမ်ရောင့်ရဲခြင်းတို့ကို မပေးစွမ်းနိုင်ပေ။

Rockefellerကိုယ်တိုင်လည်း ငွေကြေးသည်
ပျော်ရွှင်ခြင်းကို မဝယ်ယူနိုင်ကြောင်း ကောင်းစွာ
နားလည်သည်။ ဒေါ်လာဘီလီယံပေါင်းများစွာ
ပိုင်ဆိုင်ထားသူကိုယ်တိုင်က “ဥစ္စာပစ္စည်းအများကြီး
ပိုင်ဆိုင်တဲ့သူတွေက အမြဲပျော်ရွှင်နေလိမ့်မယ်လို့
ယူဆထားရင် မှားပါလိမ့်မယ်” ဟုဆိုပါသည်။

ဘဝ၏နောက်ဆုံးအချိန် ရောက်နေသည့် လူနာ
များကို နှစ်ပေါင်းများစွာ ပြုစုစောင့်ရှောက်ခဲ့သူ

ဩစတေးလျနိုင်ငံမှ အထူးသူနာပြုတစ်ယောက်သည် သေဆုံးခါနီးလူနာများပြောခဲ့သော နောင်တအရဆုံး အကြောင်းအရာ ၅ ခုကို မှတ်သားခဲ့ဖူးသည်။ ၎င်းတို့တွင် ငွေကြေးပိုမိုရှာဖွေလိုကြောင်း မပါဝင်ပေ။ အများဆုံးနောင်တရခဲ့သောအချက်မှာ “ကျွန်ုပ်အလုပ်တွေပဲ အရမ်းကြိုးစား မလုပ်ခဲ့သင့်ဘူး” ဖြစ်သည်။ အတော်များများက သူတို့ဘဝကို ချစ်ခင်သူမိတ်ဆွေများနှင့် အချိန်ကုန်ခဲ့ချင်သည်။ ပျော်ရွှင်သောဘဝကို ဖြတ်သန်းလိုခဲ့ကြသည်။

လူတစ်ဦးသေဆုံးခါနီးတွင် သူ၏ဘဏ်စာရင်း၌ လက်ကျန်ငွေမည်မျှရှိကြောင်း မေးမြန်းသည်ကို ကြုံဖူးပါသလား။ အများစုမှာ သေဆုံးခါနီးတွင် ချစ်ခင်သူမိတ်ဆွေများကို သူတို့အနား၌ ရှိနေစေချင်ကြသည်။ အချစ်ဆုံးသား၊ သမီး၊ မြေးတို့ကို နောက်ဆုံးအကြိမ် ပွေဖက်နှုတ်ဆက်ချင်ကြသည်။ ခပ်တန်းတန်း ဖြစ်နေသော ဆွေမျိုးများနှင့် ပြန်လည်ပြေလည်ချင်ကြသည်။ ကျွန်ုပ်တို့အသက်တာတွင် အသက်ရှင်သန်ခြင်းမှလွဲ၍ အခြားအရာများကို ဖယ်ရှားလိုက်ပါက ကျန်ရှိနေမည့်အရာမှာ ငွေကြေးနှင့် ပိုင်ဆိုင်မှုများမဟုတ်ဘဲ လက်ဆုပ်လက်ကိုင်ပြု၍ မရသော ပတ်သက်မှု၊ ဆက်သွယ်ဆက်ဆံရေးများနှင့် အရေးပါမှုများသာ ကျန်ရှိမည်ဖြစ်သည်။

အဆုံးစွန်ဆုံးဆိုရပါလျှင် ငွေကြေးသည် အကြောင်းအရာတစ်ခု၏ အဆုံးသတ်တစ်ခုမျှသာဖြစ်သည်။ များစွာသောအရာတို့ကို ရရှိနိုင်အောင် ငွေကြေးက ကူညီပေးသည်။ သို့သော် အရာအားလုံး မရနိုင်ပေ။ ကျွန်ုပ်တို့၏ လိုအပ်ချက်များ၊ လိုလားချက်များနှင့်

ရည်ရွယ်ချက်များကို မရယူပေးနိုင်ပေ။

ထိုသို့ဆိုပါက ကျွန်ုပ်တို့ ဘာလုပ်နိုင်မည်နည်း။
ငွေကြေးသည် ကျွန်ုပ်တို့ ပြဿနာများအတွက်အဖြေ
မဟုတ်ပါက ကျွန်ုပ်တို့၏ လိုအပ်ချက်များ၊
လိုလားချက်များပြည့်စုံအောင် မည်သို့လုပ်ဆောင်
ရမည်နည်း။ ငွေကြေး၏ဆွဲဆောင်မှုများသို့ နစ်မြုပ်
မသွားအောင် မည်သို့ရှောင်ရှားရမည်နည်း။

ငွေကြေးကိုကျော်လွန်ကြည့်ခြင်း

အချို့သောသူများသည် မိမိ၌ရှိသမျှဖြင့်သာ
တင်းတိမ်နိုင်အောင် ကြိုးစားကြသည်။ သူတို့
ယုံကြည်သည်မှာ ပိုင်ဆိုင်ထားသမျှအားဖြင့် ရောင့်ရဲ
တင်းတိမ်ပြီး လိုအပ်ချက်၊ လိုလားချက်အနည်းငယ်
မျှဖြင့် ရိုးရှင်းသောဘဝကို ရှင်သန်နိုင်ရန် ကြိုးစား
နေထိုင်ပါက အတောမသတ်နိုင်သော ငွေကြေးပိုမို
ရယူလိုခြင်းလိုဘမှ ရှောင်ရှားနိုင်မည်ဟု ယုံကြည်
ကြသည်။

ထိုနည်းလမ်းသည် ကောင်းသည့်အချက်ရှိသလို
အားနည်းချက်လည်းရှိသည်။ ပထမအချက်မှာ အမှန်
တကယ် လိုအပ်ချက်များနှင့် တာဝန်များကို မျက်ကွယ်
ပြုထားသလိုဖြစ်ပြီး ဆိုးရွားသော နောက်ဆက်တွဲများ
ကြုံရနိုင်သည်။ ဥပမာ - သားသမီးများအတွက်
လိုအပ်သော အစားအသောက်၊ အကွယ်အကာနှင့်
ပညာရေး စသည်တို့ကို လျစ်လျူရှုမရပါ။ ကျွန်ုပ်တို့
ကြိုးစားပြီး အလုပ်မလုပ်ပါက၊ တာဝန်မယူပါက
အကောင်းဆုံး အသက်ရှင်ခြင်း မဖြစ်နိုင်ပါ။
ဒုတိယအနေဖြင့် လိုချင်စိတ်၊ ရည်မှန်းချက်ဆန္ဒများ

ရှိသည့် လူ့သဘာဝကို ကျွန်ုပ်တို့ ငြင်းဆန်နေသကဲ့သို့ ဖြစ်နေလိမ့်မည်။ အနှေးနှင့်အမြန် ဆိုသလို ထို အရာများကိုလျစ်လျူရှုရန် ခက်ခဲလာပြီး မကျေနပ် ခြင်းနှင့် မပြည့်စုံခြင်းများ ခံစားရလာနိုင်သည်။ စစ်မှန်သောရောင့်ရဲခြင်းကို အပြုသဘော တွေး တောခြင်း သို့မဟုတ် ကံတရားကြောင့်ဟု လက်ခံ လိုက်ခြင်းအားဖြင့် မရရှိနိုင်ပါ။

အခြားအဖြေတစ်ခု ရှိကောင်းရှိနေပါလိမ့်မည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏လိုအပ်ချက်များအတွက် ငွေကြေးသာ အဖြေဟု သတ်မှတ်အမှီပြုခြင်း သို့မဟုတ် ၎င်းကို လက်မခံနိုင်ဘဲ အတင်းငြင်းဆန်ခြင်းမျိုး မဟုတ်ဘဲ ကျွန်ုပ်တို့အား စစ်မှန်သောလုံခြုံမှုနှင့် တင်းတိမ်ရောင့်ရဲ မှုကို ပေးစွမ်းနိုင်သော တစ်စုံတစ်ယောက်အား ရှာဖွေကြည့်ကြပါစို့။

မိဘများ၏ အလွန်ချစ်မြတ်နိုးခြင်းကိုခံရပြီး အမြဲမပြတ်စောင့်ရှောက်ခြင်းခံရသော ကလေးငယ် တစ်ဦးကို မြင်ယောင်ကြည့်ပါ။ ကလေးငယ်အနေ ဖြင့် အများကြီးပိုင်ဆိုင်ချင်မှပိုင်ဆိုင်မည်။ ချမ်းသာ ချင်မှ ချမ်းသာမည်။ လိုသမျှ ရချင်မှရနိုင်လိမ့်မည်။ သို့သော်လည်း မိဘများ၏တန်ဖိုးထားမြတ်နိုးမှုကို ခံရပြီး မည်သည့်အခါမှ သူ့ကိုပစ်ပယ်သွားမည် မဟုတ်ဟုစိတ်ချထားပါက သူ့အတွက် လုံလောက် ပြီ။ သူ့ဘဝ ပြည့်စုံပျော်ရွှင်နေမည်ဖြစ်သည်။

ကျွန်ုပ်တို့ကို မိဘများ၏ချစ်ခြင်းမေတ္တာထက် ကြီးမားစွာ မေတ္တာပြုနိုင်သောတစ်စုံတစ်ယောက် အကြောင်း စိတ်ကူးကြည့်ကြပါစို့။ ဘာကိုမှမမျှော်လင့် ထားဘဲ၊ ကျွန်ုပ်တို့ကိုချစ်သူ၊ ထာဝရတည်လျက်

မပြောင်းလဲသူ၊ အရာအားလုံးကို ထိန်းချုပ်နိုင်စွမ်းရှိပြီး ကျွန်ုပ်တို့အတွက် အကောင်းဆုံးကိုသာ နှလုံးသွင်း စဉ်းစားပေးသူ မည်သူရှိသနည်း။

ဖန်ဆင်းရှင်အဘဘုရားသခင်ကို စဉ်းစားကြည့်ပါ။

ထိုဘုရားသခင်သည် ခွန်အားအစွမ်းနှင့်ပြည့်စုံ သည်။ အရာအားလုံးကို သိမြင်သည်။ ထာဝရ အသက်ရှင်သူဖြစ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့ကို သိကျွမ်းသူ၊ ချစ်မြတ်နိုးသူ ဖြစ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့ကို သူဖန်ဆင်း ထားခြင်းကြောင့် ကျွန်ုပ်တို့ ၏ လိုအပ်ချက်များကို အတိအကျသိရှိသူလည်း ဖြစ်သည်။

စစ်မှန်သော
ရောင့်ရဲခြင်းကို
အပြုသဘော
တွေးတောခြင်း
သို့မဟုတ်
ကံတရားကြောင့်ဟု
လက်ခံလိုက်ခြင်း
အားဖြင့် မရရှိနိုင်ပါ။

ကျွန်ုပ်တို့ကိုချစ်သောကြောင့် သူ့နှလုံးသား၌ ကျွန်ုပ်တို့အတွက် အကောင်းဆုံးသောအရာကိုသာ ကြံစည်ထားပြီး ကျွန်ုပ်တို့အတွက်အကျိုးဖြစ်မည့် အရာမှန်သမျှကို ပေးလိမ့်မည်။ ဘုရားသခင်သည် တန်ခိုးနှင့်ပြည့်စုံပြီး ထာဝရဖြစ်တော်မူခြင်းကြောင့် ကျွန်ုပ်တို့၏အသက်တာ၊ ကံကြမ္မာနှင့် အခြေအနေ အားလုံးကို ထိန်းချုပ်ထားကြောင်း စိတ်ချမှပေးသည်။

ထိုအကြောင်းအရာကို ကျွန်ုပ်တို့မည်သို့သိရ သနည်း။ ဘုရားသခင်ကိုယ်တိုင် ပြောခဲ့ပါသည်။ “ငါသည်သင့်ကိုမစွန့်၊ သင့်ကို အလျင်းပစ်၍မထား ဟု ကတိတော်ရှိ၏။” (ဟေဗြဲဩဝါဒစာ ၁၃:၅)။

ဘဝအပေါ်အခြားရှုထောင့်မှမြင်ကြည့်ခြင်း

ငွေကြေးသည် အဆုံးသတ်ရလဒ်တစ်ခုအတွက် နည်းလမ်းတစ်ခုသာဖြစ်ကြောင်း ကျွန်ုပ်တို့ တွေ့မြင်ခဲ့ပြီးဖြစ်သည်။ သို့သော်လည်း ကျွန်ုပ်တို့အားလုံးသည် ရလဒ်ထက် နည်းလမ်းအပေါ်တွင်သာ အလွန်အာရုံစိုက်လေ့ရှိသည်။ ငွေကြေးတိုးပွားအောင် လုပ်ရန်အတွက်သာ ပုန်နေရင်း ထိုလုပ်ငန်းစဉ်ထဲတွင် မပျော်မရွှင်ဖြစ်ကြသည်။ ထိုတစ်ဒေါ်လာနောက်လိုက်ရင်း ဘဝ၏အခြားအရေးကြီးသောအရာများကို မေ့လျော့နေကြသည်။

မိဘများကိုသာ မျှော်ကြည့်သော ကလေးငယ်ကဲ့သို့ ဘုရားသခင်ကို ကျွန်ုပ်တို့မျှော်ကြည့်ပါက ကျွန်ုပ်တို့အသီးသီး၏ဘဝများ စတင်ပြောင်းလဲလာနိုင်သည်။ အဘယ်ကြောင့်ဆိုသော် ထာဝရအနာဂတ်အတွက် ကိုယ်တော်၏ကတိတော် ရှိထားခြင်းကြောင့်ဖြစ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ဘဝ၏လိုအပ်ချက်များကို ကျော်လွန်ကြည့်ပြီး ထိုအရာများပြည့်မီရေး မည်သို့ကြိုးစားရမည်ကိုတွေးပြီး စိတ်ပူစရာမလိုတော့ပေ။ ကလေးငယ်သည် မိဘများ၏ချစ်ခြင်းမေတ္တာကြောင့် စိတ်ချလုံခြုံသလို ကျွန်ုပ်တို့လည်း ဘုရားသခင်ထံမှ လုံခြုံမှုကို ရရှိနိုင်ပါသည်။

ထိုအမြင်ကို လွန်ခဲ့သောနှစ်ပေါင်း ၂၀၀၀ကျော်က ရောမအကျဉ်းထောင်တွင် အကျဉ်းကျခံနေစဉ်အတွင်း မှာပင် ဘုရားသခင်ကိုယုံကြည်သူ ရှင်ပေါလု စွဲမြဲယုံကြည်ခဲ့သည်။ သူ၏နောက်လိုက်များထံပေးပို့သောစာတွင် ဤသို့ရေးထားသည်။ “ငါသည် တွေ့ကြုံသမျှသောအချင်းအရာတို့၌ ရောင့်ရဲသောစိတ်ရှိအံ့သော

ငှာ သင်မိပြီ။ ရှုတ်ချခြင်းကိုလည်းကောင်း၊ ကြွယ်ဝခြင်းကို လည်းကောင်း ခံတတ်၏။ ဝစ္စာစားခြင်း၊ မွတ်သိပ်ခြင်း၊ စည်းစိမ်ရှိခြင်း၊ ဆင်းရဲခြင်းတို့ကို ခံရအံ့သောငှာ အရပ်ရပ်တို့တွင် အရာရာ၌ သင်မိပြီ။ ငါ့ကို ခွန်အားနှင့် ပြည့်စုံစေတော်မူသော ခရစ်တော်အားဖြင့် ခပ်သိမ်းသော အမှုတို့ကို ငါတတ်စွမ်းနိုင်၏။” (ဖိ ၄: ၁၂-၁၃)

နောက်ဘာဆက်ဖြစ်မည်နည်း

သို့ဆိုလျှင် ငွေကြေးနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ကျွန်ုပ်တို့မည်သို့ သဘောထားရမည်နည်း။ ကျွန်ုပ်တို့၏လိုအပ်ချက်များကိုကျော်ပြီး ဘုရားသခင်ထံ ယုံကြည်တိုးဝင်ပါက ငွေကြေးနှင့်ပတ်သက်၍ မည်သို့ခံယူကျင့်သုံးမည်နည်း။

ဘုရားသခင်အပေါ် အလုံးစုံအားကိုးလိုက်ခြင်းသည် လက်တွေ့ဘဝကို လုံးဝရပ်တန့်လိုက်ရန်မဟုတ်ပေ။ ယနေ့ခေတ်ကာလတွင် ငွေကြေးသည် အမှန်တကယ် အရေးပါအသုံးဝင်သောအခန်းကဏ္ဍတွင် ပါဝင်နေပြီး၊ ကြိုးစားလုပ်ဆောင်ခြင်းနှင့် ပညာရှိစွာစုဆောင်းခြင်းတို့သည် မှားယွင်းသောအချင်းအရာမဟုတ်ပေ။

ကျွန်ုပ်တို့အတွက်စိန်ခေါ်ချက်မှာ ငွေကြေး၏ လုပ်ဆောင်နိုင်စွမ်း အတိုင်းအတာကို သိမှတ်ထားရန် ဖြစ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့ဘဝနှင့် ရည်ရွယ်ချက်များအတွက် ငွေကြေးကသာ အလုံးစုံလွှမ်းမိုးချုပ်ကိုင်ထားပါက ကျွန်ုပ်တို့၌လိုအပ်မှုများ အဆုံးမသတ်နိုင်၊ ပိုများလာမည်ဖြစ်ပြီး အဆုံးတွင် ဝမ်းနည်းပူဆွေးရနိုင်သည်။

ကျွန်ုပ်တို့၏အသက်တာကို ငွေကြေးအပေါ်တွင် မဟုတ်ဘဲ ဘုရားသခင်ပေါ် ယုံကြည်အပ်နှံလိုက်ပါက ဘဝအသက်တာနှင့် ငွေကြေးအခြေအနေများအပေါ် အမြင်အသစ်တစ်ခု ရရှိလာမည်ဖြစ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့

ဘဝကို ဘုရားသခင်၏လက်ဝယ် အပြည့်အဝ အပ်နှံ လိုက်ခြင်းအားဖြင့် သူ၏ချစ်ခြင်းမေတ္တာ၊ ဂရုစိုက် ခြင်းများအပြင် ဘဝ၏စိန်ခေါ်ခြင်းများနှင့် ရင်ဆိုင် လာရပါကလည်း ရင်ဆိုင်နိုင်ရန် ခွန်အားအစွမ်းကို ကိုယ်တော်ပေးမည် ဖြစ်ပါသည်။

Rockefeller ကိုမှတ်မိသေးသည်မဟုတ်ပါလား။ သူသည် ဘဝတွင် ငွေကြေးအမြောက်အများကို ပိုင်ဆိုင်ရှာဖွေနိုင်ပြီး စစ်မှန်သော ကျေနပ်ရောင့်ရဲမှု နှင့် နှစ်သိမ့်ခြင်းကို မည်သည့်နေရာတွင်ရှာဖွေရမည် ကို သိရှိသူတစ်ဦးဖြစ်သည်။ သူက “ကမ္ဘာပေါ်ရှိ မည် သည့် အရာကမှ ခရစ်ယာန်တို့၏မိတ်သဟာယကို နှိုင်းယှဉ်၍ မရနိုင်ပါ။ သခင်ခရစ်တော်မှလွဲပြီး မည်သူ ကမှ စိတ်ကျေနပ်မှု မပေးစွမ်းနိုင်ပါ” ဟုပြောခဲ့သည်။

ဤသည်မှာ မိတ်ဆွေရှာဖွေနေသည့်အရာ ဟုတ်ပါသလား။

ဘုရားသခင်အကြောင်း ပိုမိုသိရှိလိုပါက ခရစ်ယာန်မိတ်ဆွေများထံမှ မေးမြန်းရှာဖွေပါ။ ကျွန်ုပ်တို့ နေ့စဉ်ခွန်အားအမှုတော်လုပ်ငန်းမှလည်း ကူညီလိုပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့ထုတ်ဝေထားသော “ဘဝမျှော်လင့်ချက်” စာအုပ်ငယ်လေးကို တောင်းဆို ရယူပါ။ အွန်လိုင်းရှိ myanmar-odb.org တွင်လည်း ကျွန်ုပ်တို့ ထုတ်ဝေထားသော အခြားစာပေများကို လည်း ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။

ဘာသာပြန်သူ ။ ။ ဆွေဆွေလွင်

ကိုးကားကျမ်းချက်များကို ယုဒသန်ဘာသာပြန်သမ္မာကျမ်းစာမှ ကောက်နုတ်ဖော်ပြသည်။

နေ့စဉ်ခွန်အားအမှုတော်လုပ်ငန်း

အမှတ် (၁) စောတေလိန်း၊ ဦးလူနီလမ်း၊ ကရင်အမျိုးသားရပ်ကွက်၊
ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။

ဖုန်း - ၀၁-၈၂၁၀၇၉၅၊ ၀၉-၄၂၆၄၉ ၂၀၁၇

အီးမေးလ် - myanmar@odb.org

အနည်းငယ်သော အလှူငွေပင်ဖြစ်လင့်ကစား လူများစွာတို့၏ပါဝင်ပေးလှူမှုဖြင့်
အသက်တာကို ပြောင်းလဲစေသည့် နှုတ်ကပတ်ကျမ်းစာကို နေ့စဉ်ခွန်အားလုပ်ငန်းမှ
အခြားသူတို့ထံသို့ မျှဝေပေးနိုင်ခဲ့ပါသည်။ အဖွဲ့အစည်းတစ်ခုခု၊ ဂိုဏ်းဂဏအသင်းတော်
တစ်ပါးပါးမှ အရန်သင့် ငွေရင်းရုံပုံငွေ မတည်ပေးခြင်း၊ အမြဲအထောက်အပံ့ရရန်
ငွေပင်ငွေရင်း ပစ္စည်းတစ်စုံတစ်ရာစောင်ထားခြင်းများ မရှိပါ။

odb.org | myanmar-odb.org

(အသင်းတော်တွင်း ကန့်သတ်)

